

《单词百科:polyposis是什么意思?polyposis怎么发音?polyposis的解释和用法》

英语单词polyposis是什么意思?polyposis怎么读?polyposis怎么发音?简答网为您整理了polyposis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



polyposis怎么读

polyposis的读音:[p l 'p s s]

polyposis的意思

1、n.息肉病;

polyposis的相关词组

1、Familial adenomatous polyposis [医]FAP;

polyposis的双语例句

1、 Hereditary Non-Polyposis Colorectal Cancer Syndrome (HNPCC) is an autosomal dominant hereditary condition.

遗传性(非 癌 肉) 结直肠癌是一种显性的常染色体遗传病.

2、 As with familial adenomatous polyposis, the inheritance pattern is autosomal dominant.

家族性腺瘤息肉病的遗传方式是常染色体显性遗传.

3、 Familial Adenomatous Polyposis Syndrome (FAP) is an autosomal dominant hereditary condition.

家族性结直肠息肉综合症 (FAP) 是一种显性的常染色体遗传病.

4、 Objective To investigate the surgical treatment of familial adenomatous polyposis (FAP).

目的 探讨家族性腺瘤样息肉病 (familialadenomatouspolyposis, FAP) 的外科治疗.

5、 Purpose : To study the early molecular pathological changes in 14 adenomas of 10 familial adenomatous polyposis (FAP) patients.

目的: 研究来自10个家族性多发性肠息肉症 (FAP) 患者14个腺瘤的早期分子病理学变化.

6、 Chronic sinus symptoms are associated with allergic rhinitis, asthma, and nasal polyposis.

慢性鼻窦炎症状与过敏性鼻炎、 哮喘及鼻息肉有关.

7、 Objective : To study the available surgical operation of nasal polyposis.

目的: 探讨鼻息肉病的可行性手术方法,以提高治疗效果.

8、 Here is another example of polyposis with numerous small polyps covering the colonic mucosa.

息肉病,结肠黏膜覆盖有很多小息肉.

以上是简答网为您整理的polyposis怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于polyposis

的用法、polyposis的释义、p

olyposis的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/polyposis>

